

Parties

Case Details

A list of proof of custody and proof of the defendant's guardianship over the children [redacted] 18 years old, Jennifer Lee Feagan, 15 years old, and Richard Wynne Feagan IV, 11 years old), especially health and educational guardianship.

Download Case Summary

Case Number	105 / 2023 / 589 Personal Status, Non-Muslims		E Request Number	342736/2023
Subject	18 عام وجينيفر لي فيجان 15 عام وريتشارد وين فيجان الرابع 11 عام) خاصة الولاية الصحية و التعليمية		E Request Date	09-10-2023 19:41:30
Case status	مؤجلة للمرافعة Postponed for pleading		Litigation Stage	محاكم دبي الابتدائية
Claimed amount	0	Total claimed amount	0	Case balance
Ascription Description	أحوال شخصية غير مسلمين Personal status of non-Muslims		Dubai Courts of First Instance	
Root case number	491 / 2023 / 530 Marital matters for non-Muslims		2 - Due to the conflicting requests, the difference in facts, and the inability to agree between them in proving custody, they were referred to the judiciary / and the file is kept according to the procedure, as there is no hope of reconciliation in it.	
Root decision	2 - وتم عرض الطلبات والاختلاف الحقائق ونعذر الاتفاق بينهما في البتات الحضانية تمت إلتئامها للضوء /ويحفظ الملف حسب الاجراء - 2 - لعدم ترجي الصلح فيه			
E submit date	10-10-2023	First session date	10-01-2024	Next session Date
Case Preparation Details	Start Preparation Date		Next session Date	
Case's Current Details	تتظر الدعوى في دائرة الأسرة أحوال نفس السادسة رقم (69) التي يرأسها القاضي محمد أبو قازان بقاعة القضاة عن بُعد - موقع محكمة دبي الإلكتروني-الخدمات العامةتداول جلسات القضايا لدى أمين السر خالد محمد نواب الأميري			
Last decisions	Session Abstract		Latest Session Date	10-01-2024
Both parties attended in person, Ms. Salha attended with the defendant, and Mr. Hamdan attended with the plaintiff.		The case is being considered by the Family Department, the sixth case case No. (69), presided over by Judge Muhammad Ahmad Abu Qazan, in the remote litigation hall - Dubai Courts website - Public Services - Case hearing schedules with Secretary Khaled Muhammad Nawab Al Amiri		
Verdict date	حضر الطرفان بشخصيهما وحضرت الاستاذة صالحة مع المدعى عليه وحضر الاستاذ حمدان مع المدعية والمحكمة عرضت الصلح فقال الطرفان ليس هناك مجال للصلح والمدعى عليه قال ان الاولاد الثلاثة موجودون معه منذ حوالي 9 سنوات وانه احضرهم الى دبي تقريبا بتاريخ 19-05-2022 وقال ان الاولاد مسجلين في مدرسة كوليجيت الامريكية بدبي وقال انه سيبستقر هو والاولاد في دبي وقال انه يعمل مهندس برامج حاسوب سوف وير بنظام العمل الحر ودخله الشهري من هذا العمل حوالي 40 ألف درهم وقال انه تزوج بزوجة أخرى بعد المدعية وان زوجته الجديدة تقيم معه ومع الاولاد الثلاثة في دبي وقال انه لم ينجب اولاد من زوجته الجديدة والمدعية قالت انها لها إقامة سارية في دبي وانها تعمل كمشرف اداري في شركة وزيت بروجكت مانجمنت بمنطقة داون تاون بدبي وراتنها الشهري 30 ألف درهم وقالت انها سوف تستقر في دبي		Show Details	
Parties			Show Details	
Exhibits			Show Details	
Documents	The court offered reconciliation, and both parties said there was no room for reconciliation. The defendant said that the three children had been with him for about 9 years, and that he had brought them to Dubai on approximately May 19, 2022. He said that the children were enrolled in the American Collegiate School in Dubai, and he said that he and the children would settle in Dubai, and he said that he works as a computer software engineer as a freelancer, and his monthly income from this work is about 40 thousand dirhams. He said that he married another wife after the plaintiff, and that his new wife resides with him and his three children in Dubai. He said that he did not have children from his new wife, and the plaintiff said that she has a valid residence permit in Dubai.		Show Details	
Notices			Show Details	
Published Notices			Show Details	
Decisions and session minutes			Hide Details	

105 / 2023 / 589 Personal Status, Non-Muslims

Dec Nu	Session Date	Decision Abstract	Decision Type	Detailed Decision Type	Member Name	
105/2023/589	10-01-2024	محكمة دبي الابتدائية - قضايا الأحوال الشخصية - 105/2023/589	DrAlimansur		Member	